
Møtereferat FAU-møte Jåtten skole
Dato: Mandag 06. februar 2023
Kl.: 19:00-20:30

Trinn A B C D

1 Karianne Munro Valheim
Vara: Rune Bjørkli M

Morten
Stokkenes
Vara: Helene
Ottesen Braut

M

Karianne
Valheim
Vara: Rune
Helberg

M Carolina Stokka
Vara: Una Salte

M

2 Anna Palma Bie
Vara: ?? IM

Hilde Eike
Hansen/Gina
Solum

M
Sunniva
Bang-Larsen
Vara: Line Dahl

M
Elisabeth
Schibevaag
Vara??

M

3 Simon Øverås
Vara: Bjørnar Evensen M Stina Busk

Vara:?? M

Lillian Lunde
Håra
Vara: Miriam
Kristensen

M
Gry Cecilie
Nordland
Vara: Flavia Lapis

M

4 Nurul Aziz
Vara: Siren Ertzeid M

Tone Kleppa
Jåtten
Vara: Hans
Gunnar Frøystad

M
Bjørn Lasse
Tranvåg
Vara: ??

M
Rashmi Pradhan
Vara: Madhuri
Thammineni

M

5 Thor H Engevik
Vara: ?? IM

Hanne Lund
Jensen
Vara: ??

IM
Ingunn Furre
Haaland
Vara: Per Sande

IM
Cesar Sanhueza
Vara: Marianne
Berge

M

6
Stina Johanna Pääjärvi
Vara: ?? M

Elin Watts
Vara:
Christopher
Bredahl Hay
Djup

M

Elisabeth
Vistnes
Annette
Frafjord

IM Stein Arild Dybvik
Vara: ?? IM

7 Anita Gjerde
Vara: ?? M

Gaute Risa
Vara: Cesar
Sanhueza

M

Kristin
Rasmussen
Vara: Kristoffer
Engenes

M
Ingrid Hodne Voll
Vara: Marit
Forgaard Larsen

M

Styret

Kristoffer Engenes
Sunniva Bang-Larsen
Cesar Sanhueza
Robert Watts

M
M
M
M

SFO
Anders
Hellstrøm
Tordis Hellstrøm

M Veronica H
Hellevik M

M= oppmøte
MS = møtt med
stedfortreder
IM= ikke møtt
FF= meldt frafall





Referat

Agenda

Saksnr. Beskrivelse Ansvar

12/23 Godkjenning av referat

Godkjent.

Alle

13/23 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt

Godkjent.

Alle

14/23 Informasjon fra Nabokontakt, Bussveien, Stine Reed

Det informeres om pågående arbeid knyttet til kulvert for

biltrafikk/rundkjøring under bakken mm. langs Jåtten

skolen, samt vist til trasé for biler, gående og syklende.

Spesielt krysset ved Kiwi i krysset Gauselvågveien/

Boganesveien (Fv44) er særlig uoversiktlig og flere utrygge

observasjoner er meldt til utbygger og skolen. Utbygger

sier de har foretatt flere forbedringer i det siste, mens FAU

er uenig i at dette er bra nok. Det er et meget komplekst

trafikkbilde i dette krysset hvor både bilister, busser og

gående beveger seg, og alle har det travelt med enten å

krysse fotgjengerfelt, rekke bussen, kjøre forbi bussen på

busstoppen, følge tett på i rushtrafikken, eller lignende.

Det er vår oppfatning at det stor sjanse for at det kan skje

ulykker i dette krysset. FAU uttrykker derfor en bekymring

knyttet til om utbygger følger opp risikoer knyttet til utrygg

skolevei. Utbygger gis innspill og ber om at disse vurderes

og at beslutninger kommuniseres til skolens ledelse som

tar det videre til FAU:

- Sette ned fartsgrense fra 40 km/t til 30 km/t.

- Sette inn veidumper for å redusere fart.

- Vurdere plasseringen av fotgjengerfelt.

- Vurdere bedre og mer oversiktlig veimerking.

- Øke bruken av trafikkvakter.

FAU informerer om at nye observasjoner relatert til utrygg

skolevei oppfordres meldt til rektor.

Nabokontakt



Annet: Parkering og levering til skole skal foregå ved

dropsone på andre siden av gaten. Det vil bli satt opp

bedre skilting med informasjon.

15/23 Informasjon fra Rektor, SU (Samarbeidsutvalget), SMU

(Skolemiljøutvalget), Kommunedelsutvalget, Kommunalt

Foreldreutvalg (KFU)

- Rektor informerer om at Vigilo online plattformen er

tatt i bruk for å sende meldinger til foreldre for 88 nye

1.klassinger.

- Det planlegges nå for foreldremøter i alle skoletrinn og

det legges opp til et nært samarbeid med

klassekontakter og kontaktlærer mtp gjennomføring.

Rektor/Styret

/Johanna/Nabo-

kontakt

16/23 7-klasse avslutningsfest, orientering (6-trinn ansvarlig)

Invitasjoner sendes ut etter påske med svarfrist 30.mai.

Festen blir i juni, men en kommer tilbake med informasjon

om konkret dato.

6. trinn

17/23 Parkeringsdugnad Viking hjemmekamper, orientering

(3-trinn ansvarlig)

Det vil komme informasjon på Spond straks om hvordan

dette organiseres for ansvarlige på 3.trinn.

Leder

3. trinn

18/23 Foredragskomité, orientering

FAU har avsatt midler til dette og foredragskomiteen velger

tema. Det settes opp en liste i Spond med aktuelle tema og

det åpnes for å komme med innspill.

Det oppfordres også til å komme med innspill om hvordan

vi skal gjennomføre foredrag: virtuelt, på FAU-møte,

allmøte i gymsalen eller Jåttå Foajeen, og lignende.

Foredragskomité

19/23 Økonomi, godkjenning av regnskap 2022 og budsjett 2023

Regnskap 2022 og budsjett 2023 er godkjent. Det er

overført ubrukte midler fra 2022.

Styret

20/23 FAU Feed

- Fylkeskommune/Bussveien besøkte FAU og orienterte

om anleggsarbeidet. FAU uttrykte særlig bekymring

angående sikkerheten for gående i Kiwi-krysset og

ønsker forbedringer snarest. Utbygger vurderer tiltak

Styret



og informerer skoleledelsen. Andre sikkerhetstiltak fra

utbygger av Bussveien virker for tiden tilfredsstillende.

- Nye observasjoner relatert til utrygg skolevei

oppfordres meldt til rektor.

- Rektor informerte om at VIGILO onlineplattformen for

kommunikasjon i skolen er tatt i bruk – mer info

kommer snart.

- 88 nye 1.klassinger er registrert til skoleoppstart i

august.

- Det planlegges for foreldremøter på alle trinn og det

legges opp til et nært samarbeid med klassekontakter

og kontaktlærer mtp gjennomføring.

- FAU har startet planlegging av 17.maiarrangementet

på skolen

21/23 17. mai arrangementet – gjennomgang i grupper

Neste FAU-møte brukes sin helhet til planlegging.

- 1. klasse kaffe og kake

- 2. klasse Premier

- 3. klasse Rigging og rydding

- 4. klasse Kiosk

- 5. klasse Leker

- 7. klasse Loddsalg

Leder / alle

22/23 Eventuelt Alle


